
ZAPISNIK

      Sa redovne sednice Skupštine ŠS Šumadije, koju čini 23. člana, održane dana
28.01.2025. godine, u prostorijama Gradskog udruženja penzionera Kragujevac (sa

početkom u 17 sati). 

Redovnu sednicu Skupštine je otvorio predsednik Dr. Miljko Kokić (u skladu sa članom
31. Statuta) i pred početak rada iste je konstatovao kvorum od 18. prisutnih članova u

sastavu :

Predsednik Kokić Miljko

ŠK Radnički: Radovanović Nikola, Nikolić Vladimir

ŠK Brnjica : Jeremić Slobodan

ŠK Stari grad : Obradović Nemanja, Gajić Predrag

SŠU Gruža : Rašković Dejan, Rafailović Dragan

SŠU Velika rokada : Božović Đorđe, Nikolić Miloš

SŠU Kaisa 2021 : Bamdad Avesta

ŠK Maršić : Simić Saša

ŠK Knić : Pantović Rajko

SŠU Erdeč 2017 : Milutinović Blagoje

SŠU Vašarište 64 : Obradović Miroslav

ŠK Straževica : Đurić Savo

ŠS Lepenica : Vulović Miloje    i 

ŠS Kutlovo : Živković Branko

U pisanoj formi putem mail-a (zbog sprečenosti nisu mogli da dođu) punu podršku 
rada Skupštine su dali predstavnici Ašk-a iz Aranđelovca.



Pored delegata sednici su prisustvovali: Tucaković Dragan predsednik Saveza,Milošević
Petar sekretar i Marčetić Slobodan počasni predsednik Saveza (svi bez prava glasa) !

Zatim je predsedavajući predložio za zapisničara sednice Milošević Petra sekretara 
Saveza, što su prisutni jednoglasno prihvatili.

Nakon toga je predsedavajući prisutne detaljnije upoznao sa ingerencijama Skupštine i 
ostalih organa saveza, u kratkim crtama izneo svoj dosadašnji rad, a potom je predložio 
sledeći

Dnevni red :

1. Razmatranje i usvajanje izveštaja o radu Saveza za 2024. godinu
2. Razmatranje i usvajanje finansijskog izveštaja za 2024. godinu
3. Usvajanje izveštaja Popisne komisije
4. Razno 

koji su prisutni delegati jednoglasno prihvatili.

Pod prvom tačkom, predsedavajući je zatražio od predsednika Saveza Tucaković 
Dragana da prisutne detaljno informiše o radu Saveza u protekloj 2024. godini, što je
isti i uradio. Obzirom da nije bilo nikakvih primedbi izveštaj je jednoglasno usvojen.

Pod tačkom dva je razmatran izveštaj o finansijskom radu Saveza u 2024. godini. 
Zbog opravdanog odsustva predsednika Nadzornog odbora (Jurišević Nemanje), 
član istog odbora Lukovac Nikola je delegate izvestio o finansijskom poslovanju 
Saveza u 2024. godini. Nakon toga predsedavajući je prisutne zamolio da se izjasne o
finansijskom izveštaju za 2024. godinu i isti je jednoglasno prihvaćen.

Pod tačkom tri je razmatran izveštaj popisne Komisije. Prisutni delegati su 
jednoglasno usvojili izveštaj Popisne komisije o inventaru kojim raspolaže ŠSŠ, 
nakon pojašnjenja od strane predsednika Tucaković Dragana.

Pod tačkom četiri, razno - razmatrano je više pitanja od interesa za uspešan rad 
Saveza. Upućena je preporuka budućem (novom) rukovodstvu Saveza da kod 
čelnika grada Kragujevca i Republike, zatraže da se obezbedi prostor za nesmetan 
rad Saveza, shodno ranije pisanim zahtevima gradonačelnicima grada Kragujevca.



Obradović Miroslav i još neki prisutni su predložili da se održi veći broj turnira u 
organizaciji ŠS Šumadije.

Na samom kraju rada sednice, aktuelni predsednik Skupštine je dao instrukcije za 
pripremu Izborne Skupštine ŠS Šumadije, koja će biti održana 12.02.2025. godine.

Sednica je sa radom završena oko 19 sati.

Dostavljeno :

- Upravnom odboru
- Milošević Petru sekretaru     i
- Predsedniku Skupštine 

 

U Kragujevcu                                                                                          Predsednik Skupštine

29.01.2025. godine                                                                                        Dr. Miljko Kokić

Zapisničar

Milošević Petar


